
Constructief  gesprek  met
minister Van der Wal 

Op de foto van links naar rechts: Gerbrand van ’t Klooster
(FPG), Arnoud Meijering (Jagersvereniging), Christiaan van
Daalen (Jagersvereniging), Willem Schimmelpenninck van der
Oije (Jagersvereniging), minister Christianne van der Wal –
Zeggelink, René Leegte (NOJG) en Sjaak van der Tak (LTO).

De Nederlandse Organisatie voor Jacht en Grondbeheer (NOJG),
de  Federatie  Particulier  Grondbezit  (FPG),  de  Land-  en
Tuinbouw  Organisatie  (LTO)  en  de  Koninklijke  Nederlandse
Jagersvereniging  hebben  dinsdag  23  mei  een  constructief
gesprek gehad met minister voor Natuur en Stikstof Christianne
van der Wal over de sluiting van de jacht op haas en konijn en
de ‘Verzamelbrief soortenbeleid’. Het overleg vond plaats naar
aanleiding van een brandbrief van de organisaties. Na afloop
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van het gesprek waren de organisaties gematigd positief.

De Jagersverenigingen, FPG en LTO  gaven vorige maand in een
brandbrief aan verbolgen te zijn over het feit dat zij als
stakeholders niet op de hoogte zijn gebracht van het versturen
van de ‘Verzamelbrief soorten’ op 4 april. Daarnaast viel ook
het besluit om ook in het komende seizoen de jacht op konijn
landelijk en het haas in de drie bekende provincies niet te
openen niet in goede aarde. Immers, er heeft bij dit besluit
geen enkele vorm van de – ook richting de Tweede Kamer –
toegezegde  inhoudelijke  heroverweging  plaatsgevonden  met
grondeigenaren,  jacht(akte)houders,  wildbeheereenheden  en
grondgebruikers. Ook werd de brief verstuurd terwijl er in het
hele  land  nog  volop  werd  geteld  volgens  het  aangepaste
telprotocol in het kader van de jaarlijkse voorjaarstelling
van de soorten op de wildlijst.

Niet in lijn met afspraken

Het doel van het gesprek met de minister was te vernemen hoe
de minister tot haar nieuwe besluit is gekomen en waarom dit
zonder enig overleg of vooraankondiging is gebeurd. Ook wilden
de Jagersvereniging, de FPG, LTO en de NOJG samen met de
minister bekijken hoe er tot een versnelling van de processen
en  onderzoeken  gekomen  kan  worden,  zodat  de  leden  van  de
organisaties snel duidelijkheid krijgen over de toekomst van
jacht, beheer en schadebestrijding. Van der Wal erkende in het
gesprek dat de gang van zaken rondom de verzending van de
‘Verzamelbrief soorten’ niet in lijn was met de eerder door
haar en ons gemaakte afspraken en zei dit te betreuren.

Juridisch getouwtrek

In het gesprek kwamen ook het besluit om de jacht op haas en
konijn gesloten te houden en de gevolgen van de uitspraak van
de  Raad  van  State  in  Noord-Holland  met  betrekking  tot  de
landelijk  vrijgestelde  soorten  aan  de  orde.  De  vier
organisaties hebben benadrukt dat jagers verantwoordelijkheid



nemen  bij  schadebestrijding,  maar  ook  bij  een  dalende
wildstand. Daarbij hebben zij wederom aangegeven dat jagers
zeer  waardevolle  oren  en  ogen  in  het  veld  zijn  en  een
belangrijke  rol  spelen  bij  biotoopverbetering.  De
besluitvorming  tot  sluiting  van  de  jacht  en  juridisch
getouwtrek  in  provincies  werken  ronduit  frustrerend  en
demotiverend voor de jagers.

Belang van de jacht

De minister onderschrijft het belang van de jacht bij goed
natuurbeheer en schadebestrijding in onder meer de landbouw en
streeft ernaar voor het einde van het jaar de situatie rond de
landelijke vrijstellingen te repareren. Zij stelde niet als
doel te hebben de jacht op soorten te willen sluiten. Wel wil
zij de wettelijke verantwoordelijkheid voor de bescherming van
soorten kunnen nemen. Verder gaf zij aan de jagersverenigingen
goed aangehaakt te willen houden bij de hervorming van de
wildtellingen en het opnemen van teldata van de WBE’s in het
Netwerk Ecologische Monitoring (NEM). Tot slot gaf de minister
de partijen enkele concrete vragen mee naar huis. Hiermee gaan
de organisaties nu voortvarend aan de slag, met als doel de
minister zo volledig mogelijk te informeren alvorens nieuwe
stappen in het proces worden genomen.

 

 


